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Verksamhetsberättelse 2022/2023 
2022-05-01 – 2023-04-30 

 

Gustavsbergs IF Handbollsklubb har under säsongen 2022/2023 haft cirka 350 aktiva spelare, ungefär samma 
antal som föregående säsong. Vi har kunnat behålla alla åldersklasser och addera till handbollslek för spelare 
födda 2016. 

Två seniorlag, ett i division 2 och ett i division 3 har deltagit i seriespel. 24 ungdomslag i åldrarna födda 2014 till 
födda 2006 har deltagit i seriespel. 

Fokus i verksamheten är att så många som möjligt ska vilja spela handboll så länge som möjligt. 

Verksamheten efter Covid-19 

Under det gångna verksamhetsåret 2022/2023 kunde den sportsliga verksamheten med träningar, matchspel, 
deltagande i cuper och föreningsläger bedrivas i en omfattning som före pandemin. Vi såg en fortsatt påverkan 
i något färre antal spelare i en del lag, vilket försvårar möjligheterna att ha flera lag per åldersklass anmälda till 
seriespel. Dessutom fanns även en del kvarstående negativa effekter på föreningens ekonomi, där sämre 
sponsorintäkter och lägre nivåer på stöd/bidrag minskade intäkterna. Dessutom ökade kostnaderna för i 
princip samtliga poster, utöver hyres- och domarkostnader även kostnader för material och tävlingsavgifter. 

Gurrabollen tillbaka 

Gurrabollen är en fin Gurra-tradition ända sedan tidigt 1990-tal som äger rum på våren. Efter att ha ställt in 
Gurrabollen våren 2020 och genomfört den i annan omfattning 2021 kunde vi den 22 maj 2022 genomföra en 
ordinarie Gurrabollen.  Planeringsgruppen med Susanne Francett, Ronnie Iveslätt, Erika Lindholm och Stina 
Borgström hade gjort ett kreativt och välstrukturerat arbete med att få igång denna viktiga dag för hela 
föreningen igen. Våra ungdomar i de äldre lagen ställde upp som "landslagscoacher" och förebilder för de 
yngre i klubben. På planerna såg vi fina kämpainsatser och också ett otroligt engagemang på läktaren under 
hela dagens hejarklackstävling. Värmdö Taekwondoklubb genomförde en uppvisning från sin verksamhet och 
våra spelare fick sedan prova på olika tekniker i deras lokal. Fotograf Claus Meyer tog fina bilder och som 
vanligt slutade allt med att några ledare "tog en för laget" och gjorde det mest uppoffrande under Gurrabollen 
- sticka in huvudet i prickskytteplanket och få ett antal "gräddbakelser" i ansiktet... Det här är den mest 
otacksamma uppgiften, men den mest uppskattade av publiken. 

Summer Camp 

Vi kunde glädjande nog återuppta traditionen med ett Summer Camp för våra yngre spelare. Totalt deltog 50 
spelare och 10 ungdomsledare i Sporthallen, i år för spelare födda 2011 till 2014. Vädret var ännu bättre än 
under den föreningsgemsnamma cupen Eken Cup så det blev högtryck på mer än ett sätt runt Ekvallen. 
Dagarna fylldes av handbollsträning men också andra aktiviteter, lekar och diverse upptåg. Ungdomsledarna 
Julia Negussie, Filippa Almgren, Malin Sommar, Olle Dahlqvist, Ida Boström, Stella Poedtke, Alva Boldt, Timna 
Elkin Postila, Lisa Beer och Magdalena Krstic gjorde en stor insats för att involvera alla barn under veckan och i 
att hantera en stor grupp i varierande åldrar. Under veckan har de på sedvanligt sätt blivit ”idoler” för spelarna 
– men inte mer än att de utsattes för rejäla vattenöverfall under sista dagens stora vattenlek på Ekvallens 
grusplan. 

Uppstartsläger 

Efter sommaren kunde verksamheten starta upp med ett gemensamt uppstartsläger i slutet av augusti på 
Rosvalla Arenor i Nyköping.  Nu kunde vi genomföra en gemensam aktivitet i form av lagtävling för alla spelare 
liksom en ledarträff med utbildning av Karin Nygren kring vår föreningspolicy. Som helhet blev lägret mycket 
lyckat som uppstart på höstsäsongen, med tillfälle till känsla av gemenskap inom föreningen. 
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Gemensamt föräldramöte 

30 augusti genomförde vi det första gemensamma föräldramötet för föräldrar och ledare från alla lag i 
Kvarnbergsskolans matsal. Det nya konceptet innebar att styrelsen presenterade sig och informerade om 
klubbgemensamma frågor, därefter kunde respektive lag genomföra egna föräldramöten med fokus på den 
kommande säsongen. Ett 100-tal personer närvarade och konceptet visade sig uppskattat så vi beslutade att 
försöka upprepa detta som en tradition framåt. 

Kanslist 

Liksom tidigare år har Linda Olsson arbetat på deltid med administrativa uppgifter gällande hallbokningar, 
närvarorapportering mm samt varit ansvarig för handbollsskolan. Vid slutet av verksamhetsåret tackades Linda 
av efter mer än 13 års arbete i och för klubbens räkning. Efter att ha flyttat till annan ort kommer Linda att fylla 
sin tid med annat. 

Föreningspolicy 

För de ledare som inte var med på uppstartslägret arrangerades en ledarträff på Farstaborg i slutet av 
september, där en mängd praktiska frågor adresserades. En viktig mötespunkt var när Carin 
Göransson och Anna-Lena Cockin berättade om det arbete som de lett med att samla, uppdatera och skapa en 
tydlig och sammanhållen föreningspolicy. Detta dokument summerar det arbete med vision & värdegrund som 
pågått sedan 2018 och gör det även konkret när det gäller förväntningarna på spelare, ledare och föräldrar. I 
dokumentet finns även en koppling till motsvarande strategier hos Riksidrottsförbundet, Svensk Handboll samt 
Värmdö kommun, vilket sätter det i ett riktigt bra sammanhang. Efter mötet tillgängliggjordes policyn på 
klubbens hemsida. 

Utbildning av ledare och spelare 

Ett område som påverkades negativt under pandemin är våra gemensamma utbildningsaktiviteter. Därför var 
det roligt att vi under året kunde återuppta inspirationsföreläsningar och gemensamma träffar. I november 
besökte landslagsledaren Martin Boquist oss för två inspirationsföreläsningar – en för ledare och en för spelare. 
Totalt var det närmare 80 personer som lyssnade till Martins två föreläsningar om sina erfarenheter som 
spelare och som ledare på senior- och barn/ungdomsnivå. Martin berättade om sin resa från HP Warta i 10-
årsåldern hela vägen till dagens Enköpings HF (som ungdomsledare) och svenska herrlandslaget (som 
assisterande förbundskapten). 

Dessutom lanserades under året det nya konceptet Train the Trainer, ledarträffar där vi utbildar och inspirerar 
varandra kring konkreta handbollsmoment kopplade till träning och spel. Vid den första träffen i februari visade 
Erik Larholm och Niklas Axvallen övrningar för försvar & spelförståelse samt anfall & passningar, därefter visade 
Magnus Huss olika fysövningar för olika åldersklasser. Dessutom pizzamingel och frågestund med 
instruktörerna. I maj, under nästkommande verksamhetsår, genomfördes nästa tillfälle med fokus på 
målvaktsträning. 

Liksom brukligt är har ett antal personer i föreningen genomgått individuella utbildningar i form av TU1, TU 2 
och TU3.  

Dessutom har vi utbildat ett antal nya domare och detta har gjorts som föreningsutbildning vilket även gäller 
utbildning av funktionärer. 

 

Ungdomsledare 

Under året har vi fortsatt arbetet som följt av den nya policyn för ungdomsledare, vilken utarbetats av Camilla 
Wellin och Susanne Francett. Vi har ett en tillväxt i antal ungdomsspelare som vill engagera sig som 
ungdomsledare och träna ca 3 år yngre klubbkamrater. Vi har fortsatt sett sett att de växer som individer och 
spelare och de yngre får förebilder att se upp till. Vi har under säsongen genomfört en serie informationsmöten 
och utbildningar för ungdomsledarena. Antalet ungdomsledare har stadigt vuxit under året till nu c:a 20 
ungdomsledare verksamma vid slutet av året. 

Fotografering 

I november genomfördes gemensam lagfotografering och strax före jul sattes nya lagbilder upp i entrén till 
sporthallen. 
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Sportlovshandboll 

Vecka 9 på vårterminen kunde vi upprepa den öppna verksamheten med sportlovshandboll under två dagar. 

Cafeteriaverksamheten 

Cafeteriaansvarig Jenny Wallén, handbollsförälder i klubben, har fortsatt ansvara för rutinerna för hur vi driver 
cafeterian. I december startade vi liksom tidigare säsong kvällsöppet under veckorna igen, med bemanning av 
våra ungdomar fram till bandyn tar över driften över jul och nyår. 

Årsmöte 1 december 

Årsmötet kunde något försenat hållas den 1 december 2022 i Kvarnbergsskolans matsal. Det uppskjutna mötet 
berodde främst på förseningar när det gällde att sammanställa det ekonomiska underlaget till mötet. Vid 
årsmötet informerade styrelsen om det inledda samarbetet med en extern bokföringsbyrå för att förbättra 
administrationen och avlasta kassörens arbete. 

Sedvanlig genomgång av årsberättelse, verksamhetsplan för kommande säsong i form av ett bildspel. 
Tillsättande av styrelse för 2022/2023. 

Styrelsen 

Styrelsen har under året bestått av: Johan Sjökvist (ordförande), Daniel Sörlöv (kassör), René Poedtke 
(sekreterare), Carina Karlsson (material), Camilla Wellin, Charlotte Hagefors, Anna-Karin Linusson och Carl-
Mikael Almgren. 

Material 

Under säsongen har samarbetet med Intersport och Kempa fortsatt. Vi har under verksamhetsåret haft 
stigande kostnader för material på grund av den återupptagna aktivitetsnivån vad gäller matchspel etc. Med 
större inköp av bollar och komplettering av matchkläder samt inköp av träningsmaterial för att möjliggöra 
träningar utomhus och i andra former har de totala materialkostnaderna ökat igen och är en av de största 
kostnadsposterna för klubben. 

Ekonomi   

Föreningen har under verksamhetsåret haft fortsatta utmaningar med bokföringsarbetet, vilket försenat 
redovisningen av årets utfall.  

Jämfört med föregående år har intäktssidan ökat, men så även kostnaderna. Totalt uppgick föreningens totala 
intäkter till 1,6 Mkr, en ökning från föregående verksamhetsårs 1,2 Mkr. 

Kostnaderna för framför allt tävlingsavgifter, material och bokföringskostnader har ökat. Besparingar har gjorts 
framför allt på personalsidan och för arvoderade ledare. Övriga externa kostnader är ungefär som tidigare. 

Vi redovisar en förlust i år på 219 000 kr som fått täckas av tidigare fonderade medel. Det negativa resultatet 
gör att föreningen nu har en liten buffert och det blir fortsatt mycket viktigt att arbeta i styrelsen för att 
återställa en ekonomi i balans för kommande verksamhetsår. 

 

Gustavsberg 2023-12-07 

 

 

Styrelsen för Gustavsbergs IF Handbollsklubb 

gm Ordförande Johan Sjökvist 
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Förenklat årsbokslut för räkenskapsåret 2022-05-01--2023-04-30 

 

Resultaträkning  
 

 

2022-05-01 – 

2023-04-30 

2021-05-01 – 

2022-04-30 

2020-05-01 – 

2021-04-30 

Intäkter 1)    

Medlemsavgifter 963 551 467 286 531 181 

Gåvor och bidrag 271 085 390 983 454 123 

Verksamhetsintäkter 125 789 148 981 187 050 

Försäljningsintäkter 159 467 79 654 8 497 

Övriga intäkter 115 697 93 214 81 187 

Summa intäkter 1 635 589 1 180 118 1 262 038 

    

Kostnader    

Verksamhetskostnad 1 114 127 887 544 599 942 

Försäljningskostnader 151 308 58 577 0 

Övriga externa 
kostnader 275 021 103 249 76 804 

Personalkostnader 313 746 316 407 541 094 

Summa kostnader 1 854 202 1 365 777 1 217 840 

    

Verksamhetens över-
/underskott -218 613 -185 659 44 198 

Ränteintäkter 0 0 2 785 

Räntekostnader - 1 295 -435 -181 

    

Resultat efter 
finansiella poster -218 613 -186 094 46 802 

    

Årets resultat - 219 908 - 186 094 46 802 
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Balansräkning 

 2023-04-30 2022-04-30 2021-04-30 

    

Tillgångar    

Omsättningstillgångar    

Övriga fordringar 741 65 042 0 

Kassa och bank 149 032 104 911 327 889 

Räntefond 0 304 587 304 587 

Totalt s:a tillgångar 149 773 474 540 632 476 

    

    

Eget kapital    

Eget kapital 349 680 535 774 488 972 

Årets resultat -219 908 -186 094 46 802 

Totalt s:a Eget kapital 129 773 349 680 535 774 

    

Skulder    

Leverantörsskulder 0 44 230 25 425 

Upplupna 
kostnader/förutbetalda 
intäkter 20 000 80 630 56 566 

Övriga skulder 0 0 14 711 

Summa Skulder 20 000 124 860 96 702 

    

Totalt s:a Eget kapital 
och Skulder 149 773 474 540 632 476 

 

 

 

 

 

 

  



Gustavsbergs IF HK – Org.nr: 802430-2807 
 

6 
 

 

 

 

Noter till resultat- och balansräkningar 
 

Redovisnings- och värderingsprinciper 
Årsbokslutet har upprättats enligt bokföringslagen och Bokföringsnämndens allmänna råd för Ideella 
föreningar, BFNAR 2010:1. Tillämpade principer är oförändrade i jämförelse med föregående år. 

 

Not 1  Intäktsredovisning  
Intäkter – redovisas till det verkliga värdet av vad som erhållits eller kommer att erhållas. Bidrag – redovisas 
normalt enligt kontantprincipen. Om ett bidrag avser bestämd tidsperiod periodiseras bidraget över denna 
period. Som bidrag räknas likvida medel som erhållits från bidragsgivare som är ett offentligrättsligt organ. Ett 
villkorat bidrag är ett bidrag som förenats med villkor som innebär återbetalningsskyldighet om villkoret inte 
uppfylls. 

Offentligrättsliga organ utgörs av staten, landsting, länsstyrelse och kommun, EU inkluderar 
Riksidrottsförbundet, Socialstyrelsen, Allmänna arvsfonden. 

Medlemsavgifter – medlemsavgifter omfattar inbetalningar för medlemskap/årsavgifter i Gustavsbergs IF HK 
samt Gurraberg IF. 

 
Not 2 Räntefond 
Kortfristiga innehav av värdepapper klassificeras som kortfristiga placeringar och värderas till det lägsta 
anskaffningsvärdet och verkligt värde (marknadsvärde).  

Räntefondens marknadsvärde per 2022-04-30 är 0 kr. 

 

Gustavsberg 2023-12-07 
 

 

Johan Sjökvist, Ordförande  Daniel Sörlöv, Kassör 

 

 

René Poedtke, Sekreterare  Carl-Mikael Almgren, Ledamot 

 

 

Charlotte Hagefors, Ledamot  Carina Karlsson, Ledamot 

 

 

Camilla Wellin, Ledamot   Anna-Karin Linusson, Ledamot 

 

 
 


